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Activiteitenverslag 2015  
Door Mirte Looijenga (bestuurssecretaris)  
Goedgekeurd door het bestuur van de ChristenUnie Utrecht op 26-05-2016  
 
In vogelvlucht 
2015: een mooi en bewogen jaar voor de ChristenUnie Utrecht. We kijken in vogelvlucht naar wat dit 
jaar ons bracht:  

 Op 16 januari openden we het jaar met elkaar met een nieuwjaarsborrel;  
 In de eerste maanden  is een kleine ledenenquête gehouden door het bestuur en de fractie om 

in beeld te brengen wat de leden in Utrecht graag willen en wat ze van de ChristenUnie 
verwachten om hier beter op te kunnen inspelen. Enkele leden gaven per mail en telefoon hun 
verwachtingen aan. Mede naar aanleiding van de uitkomsten van dit onderzoek is het 
visiedocument CU2018 opgesteld;  

 Op 18 maart 2015 deed de ChristenUnie mee aan de Waterschaps- en Provinciale verkiezingen. 
Verschillende leden in Utrecht hebben geholpen bij activiteiten en posters plakken. We hebben 
o.a. met een boot door de Utrechts grachten gevaren en afval uit het water geschept. De 
ChristenUnie is in de provincie Utrecht gegroeid van twee naar drie zetels. Ook in 
het waterschap Vallei en Veluwe is de ChristenUnie met een zetel gegroeid;  

 Maarten van Ooijen en Jolande Uringa kunnen terugkijken op de eerste helft van ‘hun’ vier jaar; 
dit was voor hen zeer positief!;   

 Op 20 en 21 maart staken we de handen uit de mouwen tijdens NLdoet: Maarten van Ooijen 
ging  aan de slag bij Emmaus en het bestuur werkte de dag erna met enkele andere vrijwilligers 
hard aan moestuintjes voor woonvoorziening Parana;  

 ‘onze’ Wim Rietkerk, oud-raadslid van de ChristenUnie Utrecht, werd op 24 april tot ridder 
geslagen;  

 tijdens onze zomerborrel namen we speciaal afscheid van Bas Lont (oud politiek secretaris) en 
Tjako Streefland (oud penningmeester van het Stichtingsbestuur);  

 op 13 juni werd de grondslagwijziging van de ChristenUnie aangenomen: daarmee is de eerste 
stap gezet waardoor wij niet langer een kiesvereniging, maar een afdeling zijn: alle leden van de 
ChristenUnie worden nu rechtstreeks lid en hebben voluit spreek- en stemrecht in zowel 
vergaderingen van de Provinciale Unie alsook op landelijke congressen.  

 
Het bestuur 
Het bestuur bestond in 2015 grotendeels uit zeven personen en 
we sloten het jaar af met een bestuurslid minder. Herman Smits 
hebben we mogen verwelkomen als politiek secretaris en aan 
het eind van het jaar is Pim de Nijs vertrokken als algemeen 
bestuurslid. Het bestuur bestond eind 2015 uit drie mannen en 
drie vrouwen, allen twintigers en dertigers. Het bestuur is 
zesmaal bijeen geweest voor een bestuursvergadering en in 
januari heeft  een teambuildingsactiviteit plaatsgevonden. 
Tijdens de vergaderingen  werden de lopende zaken besproken 
en plannen gemaakt voor de komende periode. Daarnaast is er in november een Algemene 
Ledenvergadering georganiseerd. Deze stond in het teken van wisselingen in het bestuur en de jaarlijkse 
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financiële zaken. Er is regelmatig overleg tussen het bestuur en de fractie, in 2015 bestaande uit twee 
raadsleden en ondersteunende fractiemedewerkers. Dit overleg bestaat uit contact tussen het raadslid 
en de bestuursvoorzitter en contact tussen de politiek-secretaris en de fractie als geheel. Ook is het 
bestuur vertegenwoordigd op diverse landelijke en provinciale vergaderingen en bijeenkomsten. Tevens 
heeft het bestuur een afvaardiging in het Stichtingsbestuur van de fractie. 
 
Ledenbinding 
In 2015 hebben we samen met de fractie hard gewerkt om de betrokkenheid van onze leden te 
vergroten. Zo zijn we begonnen met het concept van fractiepartners, het inzetten van een aantal 
experts op een vakgebied. Ook zijn de rondetafelgesprekken geïntroduceerd voor iedereen die wil 
meedenken en –praten over een actueel thema. De eerste was meteen druk bezocht en ging over het 
vluchtelingenvraagstuk. Ook is een thema-avond gehouden rond het thema ‘De nieuwe Wmo: zegen of 
vloek?’. Deze aanpak gaan we doorzetten in 2016. Naast deze inhoudelijke bijeenkomsten is er ook een 
start gemaakt met de open fractievergadering, het uitnodigen 
van leden om eens aanwezig te zijn bij de raadsvergadering  en 
willen we onze leden ook de gelegenheid geven om in een 
informele setting bij elkaar te komen. Daarom organiseren we 
regelmatig een borrel in de Winkel van Sinkel, waarbij het 
eerste drankje op kosten van de partij is. Er zijn ongeveer 30 
leden actief die we vaker verwelkomen en per borrel ligt de 
opkomst rond de 10 personen (uitgezonderd de 
nieuwjaarsborrel die altijd druk bezocht wordt). Ons 
ledenaantal groeit dit jaar gestaag: in 2016 verwachten we ons 
300e lid te mogen verwelkomen!  
 
 


